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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  21 

Datum zasedání:  30. 11. 2022 

Přítomni:  Adámek, Bauerová, Fiala, Foltisová, Klepek, Peterová, Pražák, Růčková, 

Šimáková, Tvrdoň, Vavrušková  

Omluveni:   

Hosté:  Drobilík, Lebiedzik, Machej, Stavárek, Suchánek, Šperka  

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Volba kandidáta na funkci děkana SU OPF 

3. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Ekonomika a management v prezenční a kombinované formě studia SU OPF 

pro akademický rok 2023/2024 

4. Conditions for the admission to the doctoral study program in Economics and 

Management accredited in English in the full-time and part time forms of study 

at the SU SBA for the academic year 2023/2024 

5. Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2023 

6. Návrh členů Disciplinární komise SU OPF 

7. Různé 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory, pana děkana SU OPF i další hosty, 

vyjmenovala jednotlivé body programu a konstatovala, že Akademický senát je 

usnášeníschopný. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný 

další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

2. Volba kandidáta na funkci děkana SU OPF 

 

Předsedkyně senátu dr. Šimáková uvedla, že v souladu se stanoveným harmonogramem voleb 

proběhlo ve středu 23. 11. 2022 představení uchazeče o kandidaturu na funkci děkana SU OPF 

pro následující funkční období. Kandidát (doc. Šperka) představil akademické obci své 

programová prohlášení a v následné diskuzi zodpověděl položené dotazy. Následně byla 

otevřená diskuze s možností dotazů na uchazeče o kandidaturu na funkci děkana. Nikdo z 
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přítomných neměl dotaz.  

 

Předsedkyně senátu konstatovala, že uchazeč o kandidaturu na funkci děkana splnil všechny 

předepsané náležitosti dané zákonem, jednacím řádem AS SU OPF i stanoveným 

harmonogramem voleb, a tudíž může být přistoupeno k samotné volbě.  Poté předala slovo 

předsedovi volební komise dr. Pražákovi.  

 

Dr. Pražák seznámil členy senátu s procesem hlasování. Předseda volební komise připomněl, 

že se jedná o 1. kolo voleb kandidáta na funkci děkana a pro zvolení kandidáta je potřeba 6 

hlasů. V případě, že by kandidát nebyl zvolen v 1. kole, se v souladu s Jednacím řádem AS SU 

OPF druhé kolo nekoná a za týden by se konalo 3. kolo. Dr. Pražák následně požádal hosty, 

aby odešli z místnosti. Na uzavřeném jednání AS SU OPF proběhla tajná volba. Následně se 

volební komise odebrala sečíst hlasovací lístky. Po sečtení hlasovacích lístků předseda volební 

komise seznámil AS SU OPF s výsledkem tajné volby. 

 

Výsledek tajné volby kandidáta na funkci děkana je součásti volebního protokolu: 

 Počet platných hlasů: 11  

 Pro: 9 

 Proti: 1 

 Zdrželo se: 1  

 

Dr. Šimáková dále informovala, že v souladu se zákonem o vysokých školách se dle §27 

akademický senát usnáší o návrhu na jmenování děkana a následně jej dle §28 na základě 

návrhu senátu fakulty jmenuje rektor. V souladu s výsledky tajné volby proto vyzvala 

k hlasování o příslušných usneseních.  

 

 

Hlasování o usnesení v souladu s §27: 

 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

V souladu s §27 odst. 1, písm. g) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách ve znění pozdějších 

předpisů, se na základě výsledku tajné volby, Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, 

Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné usnáší o návrhu doc. RNDr. Romana Šperky, Ph.D. 

na jmenování děkanem Obchodně podnikatelské fakulty pro následující funkční období. 

 

 

Hlasování o usnesení v souladu s §28: 

 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

V souladu s §28 odst. 2 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách ve znění pozdějších 

předpisů, na základě výsledku tajné volby, navrhuje Akademický senát Slezské univerzity v 

Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné rektorovi Slezské univerzity v Opavě 

jmenovat do funkce děkana Obchodně podnikatelské fakulty pro následující funkční období doc. 

RNDr. Romana Šperku, Ph.D. 

 

https://www.slu.cz/opf/cz/file/cul/8d2b66a9-b6fe-4d16-ae2d-9e1254dd45d5
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Na jednání AS SU OPF byli znovu přizvání hosté, kterým byl představen výsledek tajné volby. 

Předsedkyně senátu poděkovala volební komisi za organizaci a hladký průběh voleb v souladu 

s Jednacím řádem AS SU OPF. Zároveň pogratulovala vítězi volby na funkci děkana doc. 

Šperkovi a popřála mu v této funkci hodně zdaru. Doc. Šperka poděkoval akademickému senátu 

za důvěru projevenou ve volbách. Následně dr. Šimáková vyhlásila krátkou pauzu.  

 

 

3. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ekonomika a 

management v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 

2023/2024 

 

4. Conditions for the admission to the doctoral study program in Economics and 

Management accredited in English in the full-time and part time forms of study at the 

SU SBA for the academic year 2023/2024 

 

Děkan prof. Stavárek představil oba dokumenty současně. Uvedl, že v případě anglické verze 

doktorského studijního programu jsme museli čekat na udělení akreditace. Národní akreditační 

úřad udělil akreditaci na nejvyšší možnou dobu 10 let. Oproti minulým podmínkám přijímacího 

řízení tam není žádná významná změna v požadavcích. Došlo jen k formálnímu upřesnění např. 

povinných příloh v přihlášce, emailových kontaktů atd. U harmonogramu anglické verze je 

nastavený podobný systém, jako u navazujících magisterských studijních programů. Reflektuje 

to problémy uchazečů s vízy. Proto se liší termíny mezi anglickou a českou verzí. V anglické 

verzi vzhledem k vyšším nákladům na administraci dochází také ke zvýšení administrativního 

poplatku za podání přihlášky.  

 

Předsedkyně senátu poděkovala za představení a otevřela diskuzi.  

 

Doc. Růčková upozornila, že v podmínkách přijímacího řízení je uveden kontakt na doc. 

Palečkovou. Vzhledem k nově zvolenému kandidátovi na funkci děkana, který zatím 

nepředstavil proděkany, by bylo vhodné tento mail zobecnit, aby nedošlo k případné kolizi. 

Prof. Stavárek uvedl, že tam bude z tohoto důvodu uvedena jenom funkce, ne jméno. Zájemci 

budou kontaktovat proděkana pro vědu a výzkum.  

 

Dr. Šimáková uvedla, že senát by měl tuto změnu odsouhlasit. AS SU OPF navrhuje, aby byl 

v obou dokumentech kontakt na proděkana specifikován obecně, jako proděkan pro vědu a 

výzkum, bez uvedení emailu paleckova@opf.slu.cz.  Děkan prof. Stavárek vyjádřil souhlas 

s návrhem na změnu v obou dokumentech.  

 

Dr. Šimáková následně otevřela hlasování o navržené změně v předložených dokumentech.  

 

Hlasování o navržené změně:  

 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

Následně dr. Šimáková vyzvala k hlasování postupně o jednotlivých podmínkách ve znění 

navržených úprav.   

 

 

mailto:paleckova@opf.slu.cz
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Hlasování o podmínkách přijímacího řízení (doktorský studijní program v češtině): 

 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu Ekonomika a 

management v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2023/2024 ve znění navržených úprav. 

 

Hlasování o podmínkách přijímacího řízení (doktorský studijní program v angličtině): 

 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné schvaluje Conditions for the admission to the doctoral study program in Economics 

and Management accredited in English in the full-time and part-time forms of study at the 

Silesian University in Opava, School of Business Administration in Karviná for the academic 

year 2023/2024 ve znění navržených úprav. 

 

5. Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2023 

 

Předkladatel prof. Stavárek představil materiál. Uvedl, že prvotní verze dokumentu byla 

rozeslána na jednotlivá pracoviště, a také AS SU OPF, k připomínkám. Připomínky byly 

projednány na vedení SU OPF. Komentáře k jednotlivým připomínkám a případnému 

zapracování byly odeslány na jednotlivá pracoviště. Upravený materiál byl předložen Vědecké 

radě SU OPF, která neměla žádné připomínky. Materiál reflektuje strategický záměr, proto je 

neměnná struktura, prioritní oblasti, vize i cíle. Pro každý rok jsou naplánována konkrétní 

opatření. Pro rok 2023 je dokument specifický v tom, že dochází ke změně vedení fakulty. Proto 

jsou zde obsaženy aktivity, které jsou již schváleny a jsou na ně finance. Navíc jsou zde také 

aktivity, na kterých je průřezová shoda.   

 

Dr. Šimáková uvedla, že z formálního hlediska senát bere tento materiál na vědomí a vyzvala 

k diskuzi. Jelikož se nikdo nepřihlásil o slovo, vyzvala k hlasování.  

 

 

Hlasování o PRSZ pro rok 2023: 

 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Plán realizace strategického záměru Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro rok 2023. 

 

6. Návrh členů Disciplinární komise SU OPF 

 



 

 

 
 

 Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

 

5  
 
 

Děkan prof. Stavárek informoval, že návrh členů Disciplinární komise SU OPF je předložen 

s ohledem na skutečnost, že dvouleté funkční období stávajících členů na konci měsíce 

listopadu vyprší. Disciplinární komise se skládá ze zástupců zaměstnanců i studentů. Kandidáti 

za zaměstnaneckou část jsou Ing. Irena Szarowská, Ph.D., MPA a Mgr. Šárka Čemerková, 

Ph.D. Za studentskou část jsou navržené Bc. Karla Foltisová a Nela Peterová. Navržené 

kandidátky vyjádřili souhlasné stanovisko se svou nominací.  

 

Dr. Šimáková dodala, že dvouleté funkční období členů disciplinární komise vyplývá z 

ustanovení §31 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů. 

Z legislativy vyplývá i to, že studentská část musí mít polovinu složení komise.  

 

Následně dr. Šimáková vyzvala k diskuzi. Jelikož se nikdo nepřihlásil o slovo, vyzvala 

k hlasování nejdříve o každé nominaci zvlášť. 

 

Hlasování o členech disciplinární komise: 

Ing. Irena Szarowská, Ph.D., MPA Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Mgr. Šárka Čemerková, Ph.D. Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Bc. Karla Foltisová Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 1 

Nela Peterová Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 1 

 

 

Dr. Šimáková následně vyzvala k hlasování o celé komisi jedním usnesením. 

 

 

Hlasování o členech disciplinární komise: 

 

Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje na následující funkční období Disciplinární komisi SU OPF ve složení Ing. Irena 

Szarowská, Ph.D., MPA, Mgr. Šárka Čemerková, Ph.D., Bc. Karla Foltisová a Nela Peterová.  

 

7. Různé 

 

Setkání ambasadorů: 

Bc. Fiala informoval, že proběhlo setkání ambasadorů studijních programů SU OPF. Na setkání 

byla zastoupena polovina ambasadorů SU OPF. Schůzce byla přítomna také Ing. Labudková za 

Oddělaní rozvoje a vnějších vztahů.  Byly přebrány nejčastější dotazy uchazečů a byly předány 

kontakty mezi ambasadory. Na messengeru byla vytvořena skupina, kde ambasadoři společně 

komunikují a diskutují. Ze setkání vzešel návrh, aby se jednotliví ambasadoři setkali se svými 

garanty. V září probíhá setkání studentů prvních ročníků s garantem jejich studijního programu. 

Setkání by mohl být přítomen i ambasador, který by se zde studentům představil a pomáhal jim 

v začátcích studia. Ing. Labudková navrhla, aby byli ambasadoři představeni i na Dni 

otevřených dveří. Bc. Fiala považuje setkání ambasadorů na úrovni SU OPF za úspěšné. Dr. 

Šimáková poděkovala za iniciativu ambasadorů a dotázala se, zda komunikují i ambasadoři, 

kteří nebyli přítomni schůzce. Bc. Fiala uvedl, že pouze dva ambasadoři nebyli dohledatelní, 

ostatní komunikují. Prof. Stavárek informoval, že bylo rozhodnuto přistoupit k inovaci 

úvodního týdne, tak aby byl pro první ročníky přínosnější a dozvěděli se informace potřebné 
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pro začátek studia. Zařazení setkání s ambasadory by bylo přínosné.  

 

Studentská rada: 

Ing. Vavrušková informovala o setkání Studentské rady SU OPF. Uvedla, že hlavní výstupy 

z jednání budou představeny jednotlivými členy Studentské rady SU OPF a přítomnými hosty, 

které reprezentují zájmové skupiny studentů. Představila přítomné hosty – p. Drobilíka 

(zástupce Business Gate, buddy programu Erasmus) a Bc. Macheje (předseda Kolejní rady SU 

OPF). Následně vznesla dotaz na vývoj řešení problémů studentů s kartovým centrem, 

konkrétně s p. Bodským. Prof. Stavárek uvedl, že tato záležitost je stále v řešení.  

 

Bc. Foltisová uvedla, že na setkání Studentské rady SU OPF byla řešena problematika bufetu. 

Z jednání vzešel požadavek na obměňování nabízených jídel. Bc. Fiala v této souvislosti vznesl 

dotaz, zda je to v kompetenci p. bufetářky a zda má Studentská rada SU OPF svolení to s ní 

probrat. Na červnovém zasedání senátu prezentoval seznam hotovek od současného dodavatele. 

V této nabídce je 30 jídel. Prof. Stavárek uvedl, že bufet má v kompetenci p. tajemnice, která 

je momentálně na PN. Otázky bufetu je třeba řešit v součinnosti p. tajemnice a p. bufetářky.  

 

Bc. Foltisová se dále dotázala na rozšiřování prostoru k sezení pro studenty. Prof. Stavárek 

informoval, že rozšiřování těchto prostor se řeší. Pro studentskou práci je nově k dispozici 

prostor bývalé menzy (UNISPACE), a to v čase, kdy tam není rozvrhována výuka. 

V UNISPACE je plánováno vybavení novým nábytkem. V plánu je také dovybavení prostoru 

foyeru a vytvoření koutku pro chill-out aktivity studentů (pingpongový stůl). Otevírací doba 

studovny byla prodloužena do 18 hod. Ing. Vavrušková se dotázala, zda je UNISPACE 

otevřený nebo je třeba si brát klíč na vrátnici. Prof. Stavárek uvedl, že prostor má být odemčený 

a pro informaci o dostupnosti je na dveřích umístěn rozvrh hodin. Bc. Foltisová navrhla, aby se 

na sociálních sítích udělalo promo k využití tohoto prostoru. Prof. Stavárek navrhl promo 

odložit na další semestr, kdy tam bude nový nábytek.  

 

Bc. Foltisová se dotázala na možnost rozšíření restaurací se studentskou slevou o restauraci 

Vanilla. Prof. Stavárek odpověděl, že dle jeho informací s Vanillou o této možnosti nikdo 

nejednal. Bc. Foltisová proto požádala o znovu otevření tohoto tématu.    

 

Bc. Machej jako předseda Kolejní rady SU OPF přednesl připomínky k fungování kolejí. 

Většina dotazů se týká ceny a vybavení. Studenti by uvítali, kdyby na koleji došlo k výměně 

starého nevyhovujícího vybavení, prioritně by mělo dojít k výměně vybavení kuchyněk. 

Stávající plotýnky jsou nevyhovující, nevýkonné. Vzhledem k tomu, že nejsou v kuchyňkách 

funkční digestoře, byly v poslední době spuštěny tři požární poplachy. Celkové vybavení kolejí 

je zničené (matrace, peřiny, závěsy v koupelně). P. Avlojarisová na dotaz Kolejní rady SU OPF 

odpověděla, že na obnovu vybavení není rozpočet. Bc. Machej dále konstatoval, že v posledním 

roce jsou výrazné skoky v cenách ubytování, např. z původních 2 600 Kč, na 3 300 Kč.  Cena 

měsíční platby za ledničku se zdvojnásobila. Uvedl, že chápe, že zvyšování je způsobené 

obecným zdražováním a zejména zvyšováním cen energií. Požádal proto o informaci, jak je to 

vyřešeno s dodavateli energie. Prof. Stavárek odpověděl, že nedávno bylo nakoupeno nové 

vybavení do kuchyněk (trouby, vysavače, digestoře). Požadavky lze řešit pouze v rámci 

rozpočtu, který je k dispozici. Uvedl, že by bylo vhodné kvantifikovat potřeby a zavést plán 

pravidelné obnovy. S p. tajemnicí by měl být nastaven systém a priority. Pokud jde o ceny, tak 

v důsledku zvyšování nákladů je nutné je zvyšovat. Fakulta jako odběratel elektrické energie 

přišla o levné dodávky (z důvodu zkrachování dodavatele). Aktuální ceny jsou platné do konce 

roku a jsou o 2,5násobek vyšší než u původního dodavatele. Od nového roku se předpokládá 
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další zvýšení ceny. To se bude zřejmě muset zase projevit na ceně kolejného. V této souvislosti, 

z důvodu snahy fakulty o snižování nákladů na energie, fakulta připravuje osazení fotovoltaiky 

na budovu knihovny. Fakulta také iniciovala změnu územního plánu, aby bylo možné 

naistalovat fotovoltaické panely i na hlavní budovu. Bc. Machej se dále dotázal, zda by bylo 

možno ceny kolejného zafixovat. Prof. Stavárek uvedl, že to není možné. Bc. Machej rovněž 

informoval, že jednal s p. Avlojarisovou o zvýšení teploty na pokojích na kolejích. Teplota je 

aktuálně nastavena na 19 °C, což je nedostačující. V Opatření Slezské univerzity v rámci šetření 

energiemi je uvedeno, že teplota v pokojích na kolejích by měla být 22° C. Dle p. Avlojarisové 

se teplota kvůli ceny nemůže zvýšit. Prof. Stavárek konstatoval, že situaci prověří s p. tajemnicí.  

 

Dr. Šimáková závěrem poděkovala Studentské radě za aktivitu.   

 

Volby do AS SU za OPF: 

Dr. Pražák informoval o probíhajících řádných volbách do AS SU za OPF. Do zaměstnanecké 

komory jsou čtyři kandidáti, 10 % účast je již splněna. Do studentské komory jsou tři kandidáti, 

požadovaná minimální účast ještě naplněna není. Dr. Pražák zároveň informoval, že o 

představování kandidátů před volbami není zájem ani ze strany kandidátů, ani ze strany 

akademické obce. V případě dalších voleb proto doporučuje, aby volební komise dobře zvážila, 

jestli to má smysl, jelikož představování kandidátů není povinné.  

 

Komise:  

Bc. Fiala se sl. Peterovou oznámili zájem o členství v pracovních komisích. Bc. Fiala se 

přesouvá do Komise pro legislativní a organizační záležitosti. Sl. Peterová se stane členkou 

Komise pro studijní a sociální záležitosti.  

 

 

 

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 25. 1. 2023 od 13:00 hodin v místnosti A 308.  

 

Za správnost:  

Ing. Jana Šimáková, Ph.D.  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  

https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1712
https://www.slu.cz/slu/cz/aktuality/1/1712
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 30. 11. 2022 

   
1. V souladu s §27 odst. 1, písm. g) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách ve znění 

pozdějších předpisů, se na základě výsledku tajné volby, Akademický senát Slezské 

univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné usnáší o návrhu doc. 

RNDr. Romana Šperky, Ph.D. na jmenování děkanem Obchodně podnikatelské fakulty 

pro následující funkční období. 

2. V souladu s §28 odst. 2 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách ve znění pozdějších 

předpisů, na základě výsledku tajné volby, navrhuje Akademický senát Slezské 

univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné rektorovi Slezské 

univerzity v Opavě jmenovat do funkce děkana Obchodně podnikatelské fakulty pro 

následující funkční období doc. RNDr. Romana Šperku, Ph.D. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do doktorského studijního programu 

Ekonomika a management v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity 

v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2023/2024 ve 

znění navržených úprav. 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné schvaluje Conditions for the admission to the doctoral study program in 

Economics and Management accredited in English in the full-time and part-time forms 

of study at the Silesian University in Opava, School of Business Administration in 

Karviná for the academic year 2023/2024 ve znění navržených úprav. 

5. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí Plán realizace strategického záměru Slezské univerzity v 

Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro rok 2023. 

6. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje na následující funkční období Disciplinární komisi SU OPF ve 

složení Ing. Irena Szarowská, Ph.D., MPA, Mgr. Šárka Čemerková, Ph.D., Bc. Karla 

Foltisová a Nela Peterová.  

 

 

Ing. Jana Šimáková, Ph.D.  

předsedkyně AS SU OPF 

 

 

 

 

 

 


